

5th Intensive Course on "English Company Law" (including Mergers and Acquisitions)

英国公司法（包括兼并与并购）

Topic

Business Organisations, including business trusts
Legal consequences of incorporation

Corporate Capacity
Lifting the Corporate Veil

Corporate Management
Board of directors/General meeting
Role of the Company Secretary

Duties of Directors and their enforcement
Enforcement of Corporate Rights

Mergers and Acquisitions
Equity and Asset Acquisitions

Corporate Finance
Debt and equity financing

课程内容

商业组织，包括商业信托
成立公司的法律责任

公司能力
刺破公司面纱

公司管理
董事会 / 股东（大）会
董事会秘书

董事责任以及强制执行
公司权利的强制执行

兼并和并购
股权并购和资产并购

公司融资
债务融资和股权融资

Date: 12,13,15, 25 and 26 October 2012

Course Instructor: Prof Peter Koh/ Mr Andrew Lumsdem

Venue: To be announced

Limited Number of Students: 80

As usual, there will be a written examination at the end of the course.

时间：2012年10月12, 13, 15, 25, 26 日

课程讲师：许顺光、安德鲁

上课地点：待定

学生人数：80 名

按照惯例，该课以书面考试的方式结课

Course Professor:

Prof Peter Koh taught English Company and Commercial laws at China University of Political Science & Law and Renmin University. He was also an adjunct professor at the University of Western Ontario in Canada. He had taught graduate students from both the National University of Singapore and New York University. He is licensed to practice law currently in Singapore, Canada, England and Wales. He is the author of the bi-lingual book on Major issues in Company Law (3rd Edition).

Andrew Lumsden is an M&A, securities transactions and corporate governance specialist with a 20-year reputation for delivering high quality results in groundbreaking transactions. His experience includes significant resources, infrastructure and property transactions. He acted for Yanzhou Coal Mining Company in its A\$3.5 billion takeover of Felix Resources Limited. His Chinese clients include individuals and SOEs (both provincial and central) which he has advised on a number of successful acquisitions in the resources and real estate sectors.

授课老师介绍：

许顺光教授在中国人民大学和中国政法大学分别讲授英国公司法课程和英国商法课程。

许顺光教授是西安大略大学的教授，并曾在新加坡国立大学和纽约大学为研究生授课三年时间。许顺光教授同时拥有英国、加拿大和新加坡执业律师资格，同时也是《英国公司法主要问题》（中英比较注释）第三版的作者。

安德鲁先生是著名的公司并购与兼并专家，在相关交易领域成绩斐然，声誉卓著。安德鲁先生从事包括重大资源、基础设施和资产的交易。他曾在中国兖州煤业公司高达 35 亿澳元的收购案中发挥重要作用。他在中国客户包括个人和国有企业（包括中央和省级），他已经成功主导了多起的资源和房地产行业的收购案。